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Indiener voorstel: De heer H. Buyatui (PvdA) 

 

Onderwerp: Sportinfrastructuur Aangepast Sporten in Almere 

 

Aanleiding:  

In de sportnota ‘Almere: sportieve stad, 2013-2016’ worden zeven speerpunten genoemd. Vijf van deze 

speerpunten hebben te maken met het beoogde maatschappelijke effect dat “Iedereen naar eigen kunnen mee 

doet, ongeacht zijn of haar beperkingen (Participatie)”1. Dit is helaas een van de weinige verwijzingen naar 

Aangepast Sporten, die we in het huidige sportbeleid in Almere terugzien. Ook in de Programmabegroting 2016 

wordt met geen woord gerept over Aangepast Sporten. Nu er op korte termijn een actualisatie van de sportnota 

op stapel staat, is dit een goed moment om in de nieuwe sportnota ook Aangepast Sporten als focuspunt op te 

nemen. 

De PvdA is van mening dat ook mensen die niet deel kunnen nemen aan het reguliere sportaanbod, bijvoorbeeld 

vanwege een beperking, de mogelijkheid moeten krijgen om te sporten en te bewegen. Bij voorkeur zo dicht 

mogelijk bij huis. Op dit moment kunnen mensen met een beperking echter niet altijd goed terecht op een 

vereniging. Daarom is het voor de PvdA erg belangrijk dat sport voor mensen met een beperking geïntegreerd 

wordt in het reguliere sportaanbod. Dat betekent dat verenigingen gestimuleerd dienen te worden zoveel als 

mogelijk een sportaanbod te ontwikkelen, waar zowel mensen met een beperking als mensen zonder een 

beperking gebruik van kunnen maken. 

De PvdA gaat graag met de portefeuillehouder en de andere raadsfracties in gesprek over het opnemen van 

Aangepast Sporten in het sportbeleid van de gemeente Almere, en om ideeën uit te wisselen hoe er een uitgebreid 

aanbod qua Aangepast Sporten in de stad gerealiseerd kan worden. 

 
1 https://sportbedrijf.almere.nl/fileadmin/files/almere/subsites/sportbedrijf/Sportnota_Almere_2013-2016_01.pdf 

 

Doel bespreking:  

Aandacht vragen voor Aangepast Sporten. Alle fracties worden uitgenodigd ideeën aan te leveren zodat het 

College geholpen kan worden met een plan te komen waardoor we Aangepast Sporten kunnen stimuleren en het 

aantal sportende Almeerders met een handicap of een chronisch ziekte kunnen vergroten.  

Voorgestelde wijze van bespreking:  

Toelichting door de indiener. 

Reactie door de portefeuillehouder. 

Mening overige fracties, inclusief politieke vragen. 

Conclusie (door voorzitter) omtrent vervolg c.q. voldoende besproken. 

Beschrijf wanneer de bespreking naar uw mening succesvol is verlopen: 

Wanneer het College duidelijk heeft gemaakt hoe de gemeente de sportdeelname van mensen met een beperking 

in de komende jaren gaat stimuleren en vergroten. 
 

NB. Aan de informatieverstrekking en de informatie-uitwisseling worden geen besluitvormende of bindende uitspraken 

ontleend. 
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